
kal ter izjavil, da se brez pomisleka 
sme uporabljati »pod zdravniškim nad
zorstvom«. 

Primarij mariborske bolnišnice dr. 
Černič je v listu .vMariborer Zeitung« 
dne 6. januarja 1932 objavil z ozirom na 
izvajanja dr. Funkeja članek z naslo
vom: »Kako je z zdravljenjem na raku 
obolelih po Poljšaku?« Na ta članek je 
dvorni svenik dr. Funke objavil v »Ma
riborer Zeitung« z dne 15. januarja t. 1. 
strokoven članek kot odgovor. Iz tega 
članka objavljamo zadnji del. »S tem je 
zadeva,« tako piše dr. Funke, »za mene 
končana. Pomilovanja vredno je, če to
variš in povrh še strokovni tovariš" 
zdravniške objave tako popačeno ob
ljavlja v javnem časopisju, z očitnim 
namenom, da bi svojega sorojaka, ki se 
trudi, da bi pomagal trpečemu člove
štvu, onemogočil. Kakor dolgo odobra
va nadrejena oblast nadaljevanje po
skusov (s Poljšakovim zdravilom), se 
bodo nadaljevali, pri tem me ne bodo 
ovirale razne objave tovarišev, ki niso 
nikoli zdravili z mazilom (Poljšako
vim). Ravno nasprotno! 

Lahko vam izdam, da se danes iz
delujejo Poljšakova zdravila v dobro 
urejenem laboratoriju pod vodstvom le
karnarja, da obstoja pod vodstvom asi
stenta in profesorja Volka posebno 
zdravilišče in je podalo ŽJ nekaj sana* 
torijev izjavo, da dajo cele oddelke ntt 
razpolago za zdravljenje po Poljšako-
vem načinu. Ne smem prezreti dejstva* 
da študirajo zdravniki iz vseh pokra* 
jin na mojem oddelku način zdravijo* 
nja in prosijo, da se jim pošljejo Poljšak 
kova mazila. 

PresoJH vprašanja, kedo povzrotf^ 
zmedo v tem perečem vprašanju« Ali 
jaz, ki sem poročal nepristransko pred 
zdravniki o zdravljenju s Poljšakovim 
mazilom in jim predstavil ozdravljene 
slučaje, ali primarij dr. Černifi, ki je 
moja izvajanja popolnoma popačil in 
jih neresnično kritiziral v dnevniku, te 
prepuščamo širni javnosti.« 

Diiiiafšhi zdravilih o 
PoMafeu. 

Predstavnik 2. kirurgičnega oddelka 
Rudolfove bolnišnice na Dunaju, dvor
ni svetnik dr. Karel Funke je lanske 
leto imel pred zdravniki, ki so prišli h 
raznih držav, predavanje o raku in nje 
govem zdravljenju. V tem predavanji; 
je na koncu rekel: »Sklepno hočem.po 
ročati o načinu zdi vljenja, ki je vslec 
tega izjemen, ker ga je izročil zdravni
kom nek lajik, jugoslovanski učitelj 
in ki je pripraven samo za zunanjegs 
raka. S tem Abjininzdravilom delan 
s privolitvijo zdravstvenega urada ž( 
celo leto poskuse, za sedaj pri otekli 
nah, ki se ne dajo operirati, ""armakolo 
gični (zdraviloznanstveni) urad dunaj 
skega vseučilišča je to zdravilo preis 


